

倒车镜 后视镜 202

产品名称	倒车镜 后视镜 202
公司名称	丹阳市飞达汽车装饰件有限公司
价格	.00/个
规格参数	类型:后视镜 型号:202
公司地址	中国 江苏 镇江市丹徒区 丹阳市新桥镇姚家弄工业园
联系电话	86 0511 86351683

产品详情

类型	后视镜	型号	202
型式	-	外观尺寸	- (mm)
电源电压	- (V)	盖材质	-
镜面材质	镀铬	镜盖材质	-
产地	-	配件编号	-

丹阳市飞达汽车装饰件有限公司是致力于汽车内饰件设计、生产、销售为一体的民营企业。公司始建于1997年，经过不断发展壮大，已形成占地面积3万平方米，建筑面积2万平方米的中型企业，目前拥有注塑、吸塑、冲压、模压、装配等多种流水设备，具有雄厚的技术力量和产品开发能力，成熟的生产工艺及完善的质量保证体系。公司主要产品为：汽车仪表台、前后顶、风道、出风口、座椅等。适用于各种豪华大客、中巴及轻重卡车。产品畅销全国，并批量出口，于海内外主机厂又良好的合作关系。公司以“质量第一、客户至上”为宗旨，并且于2002年通过ios9001质量体系认证，2005年获得cqc产品认证。丹阳市飞达汽车装饰件有限公司将以“一流的管理、一流的品质、一流的服务”回报社会，努力提高产品品质，与您共创辉煌的明天。

danyang feida auto decorations co., ltd. is a private enterprise applying itself to the design, production and sales of auto interior ornaments. the company was founded in 1997 and now it develops into an medium-scaled enterprise covering an area of 30000m2. it possess the equipment as injection, plastic, pressing, molding and assembly for various production lines, with abundant technique, product developing ability, mature technology and perfect quality guarantee system.the main products of the company are: auto instrument panel, front and rear roof, air passage, air outlet, seat, etc., applied to various luxury bus ,mini-bus, light and heavy truck. the product sells well all over the country and exports in batch. the company has good cooperation with the master machine manufacturers both home and abroad.it adheres to the principle of “ quality first and customer foremost ” , and qualified for the iso9001 quality system certification in 2002, and cqc production certification in 2005. danyang feida auto ornaments co., ltd. will repay the society with “ first-class management, first-grade quality and high-class service ” , make great efforts to improve the product quality, and create the splendid future together with you.

